

# Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte den 23/10 2016 på Sigtuna Folkhögskola

## Närvarande:

Ordförande Victor Månsson, Therése Ehn, Mathias Amrén, Olle Jernberg, Christoffer Karlsson, CarlGustaf Jakobsson och Isabelle Westlund  
Adjungerade: Daniel Söderberg och Jenny Carlenius.

## § 1. Mötets öppnande

Ordförande Victor Månsson öppnar mötet.

## § 2. Val av justerare

Christoffer Karlsson och CarlGustaf Jakobsson väljs till justerare för mötet.

## § 3. Anmälan av övriga frågor

Isabelle anmäler frågorna aktivitet på medlemssidorna och antalet lokalavdelningar i distriktet. Victor anmäler ”skogig barnpanel” och verksamhetsberättelsen som övriga frågor. Christoffer anmäler driven som övrig fråga och CarlGustaf anmäler påsk i Taize.

## § 4. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs enligt förslag.

## § 5. Föregående mötesprotokoll

Olle och Isabelle läser igenom föregående mötesprotokoll. Protokollet bordläggs i väntan på justering.

## § 6. De ungas kyrkomöte

Det blev tyvärr bara Victor som åkte ifrån vårt distrikt. Kyrkomötet blev imponerade av det arbete som gjorts. Nästa år kommer De ungas kyrkomöte att vara den 30 september till 2 oktober och vi ska då jobba bättre för att fylla våra fem mandat.

## § 7. Ansvarsområden

Global 13-helg går bra. SUB ska vara i april-maj. Olle ska kontakta Sala om de vill ha. Det går bra med Älskad från stiftets sida. DÅM går så bra det kan gå. Vi väntar på att Camelot får en ny styrelse så att de kan säga vad de vill göra. STUM jobbas lite vidare på. Schemat har STUM-gruppen och Stiftsgården gjort om tillsammans så det ser bättre ut. MIM var nu i helgen och det verkar ha gått bra, vi har inte hört något annat. UngVuxen är den 11-13 november. Information och marknadsföring: CarlGustaf funderar på om vi ska köra en marknadsföringskampanj på facebook om Världens fest. Vi har dessutom lite dåligt med aktivitet på vårt instagramkonto. Vi funderar på om vi ska ha nya saker i vårt materiallager

## § 8. JUM

27-29 januari har vi inplanterat ett JUM. Axel vill inte längre hålla det och därför beslutar vi att Therése tar över ansvaret för JUM. Hon vill försöka få ihop en grupp på 4 medlemmar. Elin Fridström är redan med i gruppen. Den 9 november ska en affisch med ett tema försöka vara klart.

## § 9. Jiddr

Vi har fått en förfrågan om att ha en Jiddr-sändning om människors utsatthet. Detta är en interaktiv form av podd-sändning. Victor, Marisha, Daniel och Amanda Carlshamre träffade Petter Karlsson som är ansvarig. Vi funderar kring hur i skulle kunna fixa med detta, kanske ha det i stället för älskad-podden.

VM Am T.E C.K

## § 20. Rapport

Vi har inget mer att rapportera.

## § 21. Övriga frågor

Skogig barnpanel saknar en kille från Dalarna. Vi kom på att kunna prata med Rasmus Andersson. Isabelle pratar om att det inte finns någon aktivitet för januarimötet än. Mathias får i uppgift att fixa det. Christoffer tycker att vi ska sortera i driven. Det är något vi borde börja göra när vi har tid och känner för det.

Victor tar upp att vi borde börja med verksamhetsberättelsen.

Isabelle tar upp om hur många lokalavdelningar vi har i distriktet.

CarlGustaf tog upp att vi borde ha någon från DS som åker till Taizé över påsk.

## § 22. Nästkommande möte

Nästa möte är den 17/11 2016 kl. 18.00 på skype.

## § 23. Ordet fritt

Vi diskuterar mat till januarimötet.

## § 24. Mötets avslutande

Victor Månsson avslutar mötet.



Victor Månsson, Ordförande



Therése Ehn, Sekreterare



Christoffer Karlsson, Justerare



CarlGustaf Jakobsson, Justerare